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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 27 januari 2025 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer  
 
Aanwezig:                                                     
  
Agenda  
1. Opening 

Welkom 
2. Ingekomen stukken (zie bijlage I) 

Verslag evaluatie cameratoezicht Boxmeer en intentieverklaring Veilig Uitgaan In 
Boxmeer Centrum. 
Vanaf 2020 is er cameratoezicht op 2 plaatsen in het centrum.  

o Weijerpark 
o Steenstraat- Raadhuisplein 

Ter handhaving openbare orde, opsporing strafbare feiten, preventie criminaliteit en 
overlast, veiligheidsgevoel bewoners, bezoekers en ondernemers.  
Het is noodzakelijk om dit regelmatig te evalueren. Bureau I & O heeft dit onderzoek, in 
opdracht van de Gemeente uitgevoerd. De bewoners ervaren de meeste overlast van 
(hang)jongeren, fietsers, fatbikes en scooters in het voetgangersgebied. De 
jongerenwerkers, straatcoaches, boa’s en politie kunnen hier toezicht op houden.  
Het is op dit moment dan ook niet noodzakelijk om het cameratoezicht te verlengen en 
men heeft, in overleg met Officier van Justitie en politie besloten om het cameratoezicht 
te beëindigen. Mocht het in de toekomst nodig zijn, dan kan het weer opgestart worden.  
In 2017 is een intentieverklaring opgesteld (horeca/Gemeente/politie, wijkraad centrum) 
waarin afspraken zijn vastgelegd voor het veilig uitgaan in het centrum. Deze is 
tussentijds niet geëvalueerd en met ingang van de nieuwe Gemeente Land van Cuijk 
komen te vervallen. Aangezien de horeca zoveel mogelijk handhavend optreedt, vindt 
B&W het niet noodzakelijk deze intentieverklaring opnieuw op te stellen.  
Er wordt opgemerkt dat de droge horeca hier niet in is opgenomen, hetgeen wel 
wenselijk zou zijn.  
 
 

3. Verslag vorige vergadering 16 december 2024 
Het verslag wordt vastgesteld en kan op de website geplaatst worden. 
. 

4. Stand van zaken WIU. 
Voor 1 december hebben we aantal aandachtspunten digitaal doorgegeven via WIU. 
Tot op heden hebben we hiervan geen reactie ontvangen.  
Blijkbaar duurt dit enkele maanden en zal in maart/april hiervan een reactie komen. 
We houden het in de gaten.  
 

5. Voortgang geveltuintjes 
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De bewoners van Steenstraat 36-38-40-42 willen graag deelnemen aan de geveltuintjes. 
De eigenaar van Steenstraat 40 moet nog schriftelijk toestemming geven. Dit kan per 
mail. -Men wil allemaal meewerken.  
Harry neemt contact op met Anke van der Hulst (Gemeente) 
Tuinder Jeroen Haentjes (bewoner van onze wijk) zal benaderd worden voor de 
beplanting. 
 

6. Communicatie en app- gebruik. 
Als bestuur van de wijkraad hebben we een groepsapp aangemaakt. 
Heel handig als je snel iets wilt weten of een afspraak wilt maken. 
Het is dan ook heel fijn als alle bestuursleden reageren! 
De app is echter niet bedoeld om te discussiëren over een bepaald onderwerp.  
Dit soort onderwerpen kunnen beter face-to-face worden uitgesproken, 
Voor bepaalde standaard onderwerpen zal Dorien een lijstje maken, die we dan tijdens 
de volgende bestuursvergadering bespreken en de uitkomst daarvan vastleggen en 
uitvoeren.  
 

7. Enquête berichtgeving en buitenreclame. 
De enquête zal voor 1 februari door Harry worden ingevuld en verzonden. 
 

8. Speeltuin Carmelietenstraat 
Romy van der Leest heeft een aantal voorstellen naar het bestuur gemaild. We gaan 
deze doorsturen naar de gebiedsmakelaar, mevr. J. van Kempen met de vraag of de 
Gemeente hier iets kan betekenen. Wij willen er als bestuur nauw bij betrokken blijven.  
Dorien stuurt het door naar Jacqueline en Eric neemt contact op met Romy van der 
Leest.  
 

9. Subsidie Sipiejo 
 
De gezamenlijke wijkraden hebben inmiddels de begroting 2024 met factuur ontvangen. 
Aangezien de onderbouwing niet goed was hebben de wijkraden besloten om geen 
financiële ondersteuning te verlenen.  
 

10. Verslag voorzittersoverleg. 
Maandag 13 januari hebben de voorzitters van de gezamenlijke wijkraden vergaderd. 
Onderwerpen die besproken zijn: 

o Locatie woonwagen in Boxmeer. Hierover wordt overleg gevoerd met wijkraden, 
gemeente en bewoners van de woonwagens. Tot op heden geen 
overeenstemming hierover bereikt. 

o Met de herinrichting van het Raadhuisplein is begonnen. Het is de bedoeling dat 
de eerste fase vóór de carnaval klaar is, zodat de lichtjesoptocht erdoor kan.  

o Bij de Weijerstaete worden nog een aantal appartementen bijgebouwd.  
o Er wordt gestart met de bouw van een school in de Stationsweg. De Stationsweg 

wordt afgesloten. 
o Voor de gezamenlijke website zijn ± 20 mailadressen nodig. Dit met Cybox 

bespreken.  
o De 2e uitgave van het wijkblad zal in het voorjaar uitkomen. Het zou fijn zijn als 

van elk wijkblad (Oost-Noord-Zuid-West-Centrum) 1 exemplaar afgegeven wordt 
bij de gebiedsmakelaar, contactfunctionaris en wethouder afgegeven wordt.  

o De ontwikkelingen over het wijzigen van het spoor is ook aan de orde geweest. 
. 
 

11. Voortgang website gezamenlijke wijkraden. 
De eerste flyer is door bewoners goed ontvangen, alhoewel veel reacties uitblijven! 
De tweede uitgave volgt in het voorjaar. De start hiervoor is gemaakt.  
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Aan de website wordt nog verder gewerkt. Elke wijkraad moet de eigen website updaten 
en invullen. Het zal nog even duren voordat deze helemaal klaar is en online kan. Tot 
zolang gebruiken we de huidige versie nog.  

 
12. Wat verder ter tafel komt/ sluiting  

o Voor het vaststellen van de 5 locaties waar de DSI-snelheidsmeter geplaatst zal 
kunnen worden, hebben Eric en Theo Belderok (voorzitter wijkraad Zuid) contact 
opgenomen met de coördinatrice van deze meters. Er wordt gedacht aan o.a. 
Koorstraat- Julie Postelsingel en Spoorstraat). De DSI is één jaar beschikbaar en 
zal in die tijd op 5 locaties komen te hangen middels een rouleersysteem.  

o Harry deelt mee dat het Platform Wijk- en Dorpsraden Land van Cuijk mobiliteit 
besloten heeft te stoppen. Enkele leden van het platform zijn gestopt. Ook Yvette 
van Rijckevorsel heeft aangegeven te gaan stoppen. Hierdoor wordt het voor de 
overige leden te moeilijk om dit voort te zetten. Tenzij zich geïnteresseerden 
melden en hieraan willen deelnemen. Er zouden wel themabijeenkomsten 
georganiseerd kunnen worden.  

 
13. Sluiting 

Eric sluit de vergadering met dank aan ieders bijdrage. 
 
Volgende vergadering:  
Dinsdag 11 maart 19.30 uur Parochiehuis 

 
        
  


